
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  14/09/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) στoν κ. Υπουργό Υγείας 
            2) στον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
              
 
ΘΕΜΑ: «Σήμα έκτακτου κινδύνου εκπέμπει το Κέντρο Υγείας Καλυβίων» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Στην υπ’ αριθμ. 16027/13-09-2022 επιστολή του Δήμου Σαρωνικού αναφέρονται τα 
τεράστια προβλήματα υποστελέχωσης που εμφανίζονται στο Κέντρο Υγείας Καλυβίων.  
 
Συγκεκριμένα, το εν λόγω κέντρο λειτουργεί ως  κέντρο πρωτοβάθμιας υγείας, κέντρο 
αναφοράς covid-19 καθώς και ως εμβολιαστικό κέντρο, πράγμα το οποίο υποδηλώνει τον 
τεράστιο αριθμό επισκεψιμότητας του. Επιπροσθέτως, αυτονόητο είναι ότι κατά τους 
θερινούς μήνες, ότε και η ανατολική Αττική γίνεται πόλος έλξης για τους θερινούς 
παραθεριστές, τονίζεται έτι περαιτέρω η  ανάγκη για επιπρόσθετη στελέχωση του 
Κέντρου Υγείας Καλυβίων. 
 
Σύμφωνα με την άνω επιστολή και λαμβάνοντας υπ’ όψιν τα ανωτέρω, υπενθυμίζεται οτι 
η εφαρμογή του «προσωπικού ιατρού» θα  αυξήσει κατακόρυφα την ανάγκη στελέχωσης 
του Κέντρου Υγείας Καλυβίων με  ιατρούς ειδικότητας παθολόγου, οφθαλμιάτρου, 
παιδιάτρου και  γενικού ιατρού. 
 
Επανειλημμένως Σας έχω επισημάνει δε, ότι η ανατολική Αττική, εξαιτίας της τεράστιας 
έκτασης της και του αυξημένου αριθμού κατοίκων της, χρήζει άμεσης υποστήριξης στον 
τομέα της Πρωτοβάθμιας Υγείας, προκειμένου οι κάτοικοι της να μην αναγκάζονται να 
αναμένουν  στην ουρά για ώρες ή να διανύουν δεκάδες χιλιόμετρα για να επισκεφθούν 
κέντρα Υγείας ή Νοσοκομεία άλλων Περιφερειών της Αττικής. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7392

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/9/2022



1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να στελεχώσετε το Κέντρο Υγείας 
Καλυβίων με ιατρούς των ειδικοτήτων που αναφέρονται στην άνω επιστολή, έτσι 
ώστε αυτό να λειτουργεί ομαλά καθ’ όλη τη διάρκεια τους έτους; 

2) Σε τι περαιτέρω ενέργειες θα προβείτε, έτσι ώστε να στηρίξετε όλα τα τοπικά 
Κέντρα Υγείας της ανατολικής Αττικής, που αποτελούν κορωνίδα της 
πρωτοβάθμιας Υγείας, μέχρις ότου τελικά δημιουργηθεί ένα Γενικό Νοσοκομείο 
στην Περιφέρεια; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




